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Päevakord: 

 

1. Pärnu-Jaagupi Põhikooli kodukord 

2. Pärnu-Jaagupi Põhikooli arengukava 

3. Pärnu-Jaagupi Põhikooli eelarve  

 

1. Pärnu-Jaagupi Põhikooli uus  kodukord on lühem ja loetavam 

 

Hoolekogu liikmed avaldasid arvamust ja andsid heakskiidu kodukorrale 

 

2. Kooli arengukava 

 

Kuulati: Katrin Uutsalu andis lühiülevaate koolist. Pärnu-Jaagupi Põhikool on saanud 

läbiviidud uuringutest tagasiside millest ilmnes, et meie kool on tugev põhikool ja isegi 

kooli vananev õpetajaskond on väga tublisti kaasaegse õpikäsitlusega kaasaminev. 

Koolipäev on lastele väsitav-peaks tegelema selle põhjuse uurimisega. Hoolekogu arvas, et 

lapsed juba hommikul kooli tulles pole välja puhanud. 

Kooliarendusel on 3 põhisuunda kolmeks aastaks. Kooli identiteet on selge ja arusaadav 

kõigile huvigruppidele. Koolil olemas ettevõtliku kooli lipp. Kevadeks eesmärk saada 

koolile ka roheline lipp. Põhikooli lõpetamisel peaks igale lapsele olema koostatud oma 

portfoolio. Koolis igal päeval toimub 1 liikumisvahetund. Uuest õppeaastast (2020) on 7 

klass paberivabal õppel. Kool soetab selleks kõigile õpilastele Chromebook sülearvutid ja 

4 aineõpetajat, kelle õppekava need õppevahendid praegu veel ei toeta, saavad abistatud 

teiste abiprogrammidega. 

Digiplaani arengus palju ideid: kasutuselt vabanenud televiisorist oleks võimalik sisse 

seada digitaalne kooli  majajuht, samuti koolimuuseumi digitaliseerimine. milles saavad 

õpilased ise abiks olla. Eesmärgiks seati ka kirjutada 1 artikkel kuus koolielust valla 

ajalehte. 

Õpetajatel võimalus ennast arendada-olles teises koolis kellegile töövarjuks ja vastupidi. 

Õpetajatel võimalus 2 korda aastas külastada teisi koole, samuti areneda edasi õpetajate LP 

rühmade tegevusega. 

Hoolekogu avaldas arvamust arengukavale. 

 

3. Eelarve 

 

Kooli direktor tutvustas eelarvet, millesse on arvestatud uuel õppeaastal teise 5.klassi 

lisandumise kulud. Inventari ja tarvikute ning transpordi real olid vähenemised võrreldes 



eelneva aastaga. Direktor on kooli õpetajatele teinud ettepaneku koostada lõimitud 

õppekavad, et väljasõitudega kokku hoida transpordikulusid. 

Hoolekogu kiidab heaks eelarve direktori esitatud kujul. 

 

 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
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